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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/01 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 31. siječnja/gennaio 2023. 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  20.12.2022. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Lena Korenika, Rozana Prelac, Tea Bucaj, Valter Turčinović, Marilena Sinković, Andrej 

Benčić, Anita Medica, Miroslav Poznić, Josip Pejić i Irena Đurđević. 

Nisu bili nazočni Ivica Ćošković i  Bojana Puzigaća. 

Na sjednici je bio nazočan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: 

Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenici: Nada 

Franković i Mauricio Sinković. 

Od pozvanih stručnih osoba bili su prisutni predstavnici tvrtke RUNE-Crow d.o.o.: Saša Ukić, 

direktor i Davor Car; predstavnik Telegroup Manojlo Vujanović i predstavnik D.M.M.-Tim 

d.o.o., Marcel Juriša. 

Od predstavnika medija bili su nazočni: Robert Buzdakin i Luka Jelavić. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 17. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su u vijećnici nazočna 11 vijećnika od  ukupnog broja od 13 vijećnika pa se 

sjednica može pravovaljano održati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da su svi vijećnici dobili poziv sa dnevnim redom 

i materijalima za ovu sjednicu te je dao na glasanje predloženi dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice gradskog vijeća 

2. RUNE - prezentacija nove širokopojasne mrežne infrastrukture na području Grada Buja  

3. Prezentacija problematike dimnjaka i peći na pelete na području Grada Buja - prezentaciju 

će održati koncesionar  

4. Program rada Gradskog vijeća Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

5. Polugodišnje izvješće gradonačelnika za razdoblje 01.07.2022. - 31.12.2022. 

6. Sporazum o zajedničkom financiranju izgradnje novog neuropedijatrijskog odjela  na 

području specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" u Rovinju  
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7. Program korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buje - Buie za 2023. godinu 

8. Imenovanje članova Odbora za kulturu 

9. Informacija/Odluka o osnivanju Dendrološke komisije 

10. Pitanja, prijedlozi i informacije 

11. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 16. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 11 glasova ZA od 11 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 16. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. RUNE - prezentacija nove širokopojasne mrežne infrastrukture na području 

Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ predstavnicima tvrtke RUNE-Crow d.o.o. koji su 

prezentirali projekt RUNE. Objasnili su područje obuhvata projekta, način širenja mreže, 

tehničke karakteristike širokopojasne optičke mreže, razliku između optičkog i bakrenog 

kabla s obzirom na brzinu prijenosa podataka.  

 

Predstavnik tvrtke Telegroup d.o.o. je objasnio proceduru prijave i način izrade priključka do 

krajnjeg korisnika. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Nekoliko je vijećnika tražilo objašnjenja i sudjelovalo u raspravi. Kako nije bilo daljnjih 

pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio raspravu. 

 

 

Ad 3. Prezentacija problematike dimnjaka i peći na pelete na području Grada Buja - 

prezentaciju će održati koncesionar 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Marcelu Juriša, vlasniku trgovačkog društva 

D.M.M.-Tim d.o.o., koje je nositelj koncesije za dimnjačarske poslove na području Grada 

Buja. 

Marcel Juriša je uvodno nabrojao sve važeće propise koji se primjenjuju na obavljanje 

dimnjačarske djelatnosti, prikazao je omjer korištenja energenata (drvo, pelet, plin, struja) koji 

se koriste za grijanje i promjene u postocima od 2018.do danas, prikazao je nacrte različitih 

varijanti dimovodnih sustava koje se nalaze u zgradama na našem području, te objasnio koji 

nisu u skladu sa postojećim normama.  
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Josip Pejić i Miroslav Poznić su tražili objašnjenja za konkretne probleme u svojim zgradama. 

Marcel Juriša je objasnio da dimnjačar sastavlja zapisnik u kojem utvrđuje sve nepravilnosti, 

a potpisuje ga predstavnik stanara ili upravitelj. Ukoliko netko od stanara ne želi poštivati 

propisane uvjete podiže se prijava, jer ugrožava život svih drugih stanara. Posebno se osvrnuo 

i objasnio problem loženja peleta i zatvaranja vratašca za čišćenje. 

Valter Turčinović je pitao da li postoji neki program bespovratnog financiranja izrade 

zasebnog dimnjaka za svakog stanara u takvim višestambenim zgradama. 

Marcel Juriša je rekao da je postojao u sklopu energetske obnove zgrada, u vrijeme kada su 

prije par godina obnovljene mnoge fasade zgrada, ali  ljudi nisu tražili i iskoristili i za obnovu 

dimnjaka, iako su mogli.  

Gradonačelnik je na kraju rasprave dao sažetak svega iznesenog i naveo mjere i radnje koje će  

u budućnosti trebati provesti vlasnici obiteljskih kuća a poglavito stanari u višestambenim 

zgradama sa ciljem da se usklade sa važećim propisima i mjerama sigurnosti.   

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključio raspravu. 

 

Ad 4. Program rada Gradskog vijeća Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je ukratko prošao po glavnim aktivnostima koje su predložene u 

Programu rada Gradskog vijeća.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je 

dao prijedlog Programa rada na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 nazočnih vijećnika usvojilo Program 

rada Gradskog vijeća Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

 

Ad 5. Polugodišnje izvješće gradonačelnika za razdoblje 01.07.2022. - 31.12.2022. 

 

Gradonačelnik je obrazložio Polugodišnje izvješće sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Marilena Sinković je pitala kada će se urediti cesta za Bibale. 

Gradonačelnik je odgovorio da će se urediti u prvoj polovici ove godine. 

Valter Turčinović je pitao za uređenje WC-a na groblju u Momjanu, jer se nije spomenulo u 

izvještaju. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da će se sanitarni čvor urediti, ali da ta problematika nema 

veze sa polugodišnjim izvješćem gradonačelnika.  

Josip Pejić je pitao kada će početi pozivni razgovori za POS-ove stanove i da li će se svima sa 

liste koji iskažu definitivnu namjeru i prihvate uvjete omogućiti kupnja stana. 

Gradonačelnik je rekao da će svi biti pozvani već krajem veljače, a optimalno bi bilo kad bi se 

uspjelo ispregovarati izgradnju dvije zgrade po 13 stanova. 

Josip Pejić je pitao da li izgradnja rotora na Stanici ide u skladu s planiranim rokovima i kada 

će biti dovršena. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da bi trebalo biti sve gotovo do kraja ožujka 2023. sa 

uključenim radovima spajanja na Klesarsku i radovima na novoj regulaciji prometa na Stanici 

i uređenju dijela parkirališta pored „Konzuma“. 

 

Nije bilo daljnjih pitanja pa je Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Polugodišnje 

izvješće gradonačelnika. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 nazočnih vijećnika usvojilo 

Polugodišnje izvješće gradonačelnika za razdoblje 01.07.2022. - 31.12.2022. 
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Ad 6. Sporazum o zajedničkom financiranju izgradnje novog neuropedijatrijskog odjela  

na području specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" u Rovinju 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao Nadu Franković da izvijesti po predmetnoj točci. 

Nada Franković je obrazložila točku sa slijedećom prezentacijom: 

 

 
 

 
 

 



23 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Sporazuma na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Sporazum 

o zajedničkom financiranju izgradnje novog neuropedijatrijskog odjela  na području 

specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" u Rovinju. 

 

 

Ad 7. Program korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buje - 

Buie za 2023. godinu 

 

 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Nitko se nije javio, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao prijedlog prethodne suglasnosti 

na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Program 

korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buje - Buie za 2023. godinu 

 

Ad 8. Imenovanje članova Odbora za kulturu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je podsjetio nazočne na inicijativu za osnivanje koja je potekla 

od člana ovog Gradskog vijeća. 
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Pročitao je predložene članove Odbora za kulturu čiji je mandat vezan za mandat trajanja 

ovog saziva Gradskog vijeća. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo drugih prijedloga ili primjedbi, 

stoga je dao  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Sporazuma na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Rješenje o 

imenovanju članova Odbora za kulturu 

 

 

Ad 9. Informacija/Odluka o osnivanju Dendrološke komisije 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je informirao nazočne o osnivanju dendrološke komisije od 

strane Gradonačelnika, rekao da se sastoji od 5 članova od kojih je jedan predsjednik, te je 

pročitao njihova imena i prezimena. 

Otvorio je raspravu, ali nije bilo primjedbi na osnivanje ili sastav, stoga je otvorio posljednje 

točke dnevnog reda. 

 

Ad 10. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 11. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da osobno nema nikakve prijedloge ili informacije te 

pitao nazočne da li imaju kakvu informaciju ili pitanje. 

Obzirom da nije bilo daljnje rasprave, Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio sjednicu 

Gradskog vijeća.  

 

 

Dovršeno u 20,30 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 
Franko Gergorić 


